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Zápis z online zasedání ÚOK sekce koček ČSCH dne 3.7.2025  

Přítomni online: Martin Urban, Zuzana Maršíčková, Martin Kabina, Jaroslav Pánek, Dagmar Soukenková, 

Adéla Justová, Lena Venclíková 

Kontrolní komise: Ivona Fléglová, VPK: Jaroslav Kučera 

1) Zahájení – jednání zahájil M. Urban v 18.00 hod online 

2) Schválení programu jednání. Hlasování - 7 hlasů pro. Jednotlivé body zápisu souhlasí s body 

schváleného programu. 

3) Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu – jako zapisovatelka byla zvolena L. Venclíková, ověřovatelem 

zápisu je ÚOK.  Hlasování - 7 hlasů pro 

4) Kontrola zápisu z minulého jednání: 

- prověření odchylky loga FIFe pro WS2027 s předsednictvem FIFe – trvá 

- výstava Ostrava – postup kárného řízení – řešeno samostatně v bodě 5 

- porušení pravidel FIFe na Propagační výstavě pořádané ZO Praha 8 - vystavení klapouchých koček 

Ukrajinský levkoy J. Kučera připraví zprávu o výstavě – trvá. ÚOK obdržela scany katalogu, ze kterých 

jasně vyplývá, že celý výbor ZO Praha 8 aktivně působil ve funkci organizátorů výstavy, která je výstavou 

mimo systém FIFe, což je porušení čl. 2.6 FIFe Statutes  

- SW PK – vypořádání smlouvy s R. Pánkem – úkol trvá 

- WS2027 – M. Urban a A. Justová informují o založení chovatelského klubu Felis Bohemia pod ČSCH, 

jehož náplní činnosti bude z pověření ÚVV ČSCH organizace WS2027. J. Pánek nesouhlasí s formulací 

bodu 10 a 11 z minulého zápisu, trvá na tom, že nebylo řečeno, že nově vzniklý klub nebude přístupný 

pro všechny zájemce. M. Urban a A. Justová argumentují, že pokud má klub organizovat WS, je 

kontraproduktivní, aby v něm byli lidé, nespadající do širšího organizačního výboru nebo do kategorie 

sponzorů. (Bez sponzorů nebude možné WS zorganizovat.) Ustavující schůze klubu proběhla, v současné 

době se čeká na jeho registraci. Poté bude fungovat jako pobočný spolek ČSCH a bude financovat závazky 

vzniklé v souvislosti s WS2027. Kontrolní komise bude mít právo kontroly účetnictví 

- Report z GA – trvá, A. Justová pošle ÚOK, rozhodující jsou GA minutes – oficiální zápis z jednání 

generálního shromáždění, zveřejněný na webu FIFe. 

5)  Hlasování per rollam – 1.SKO  

ÚVV ČSCH na návrh kárné komise přijal usnesení, ve kterém doporučuje zakázat 1.SKO pořádání výstav 

na 2 roky. ÚOK po hlasování per rollam s výsledkem 4 hlasy pro, 1 hlas proti, 2 se hlasování nezúčastnili, 

rozhodla o zrušení výstav 1.SKO na 2 roky. 

Usnesení: ÚOK zakazuje SO 1.SKO s okamžitou platností pořádání výstav koček na dobu 2 roky od 

doručení usnesení ÚOK datovou schránkou pro hrubé a vědomé porušení výstavního řádu FIFe – 

konkrétně čl.6.3; čl. 4.9.2 v průběhu mezinárodní výstavy koček pořádané 1. SKO v Ostravě ve dnech    

11. - 12. 1. 2025. a ruší hodnocení kocoura číslo 194 ze dne 12. 1. 2025. ÚOK zohledňuje i porušení čl. 

1.10 h) i) výstavního řádu ve vztahu ke stížnosti paní Lindy Knýové. 

6) Situace v ČSCH:   

M. Urban informoval o nových skutečnostech a vývoji situace v ČSCH a chystané VH, která proběhne 

v sobotu 5. 7. 2025. Pro tuto VH požádala E. Hlaváčková ÚOK o vyjádření ke kandidatuře – s největší 
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pravděpodobností se stanovisko ÚOK vůbec nedostalo ke svolavatelům této VH vzhledem 

k zablokovaným mailům a pravděpodobnému nepřebírání pošty. 2 členové ÚKK a 2 členové ÚVV 

rezignovali, bankovní účet je stále zablokovaný, není možné proplácet faktury a objednávat spotřební 

materiál. Dopad na SCHK – už několik měsíců nebyla zaplacena práce pracovnice PK, není proplacena fa 

za kokardy k titulům, fa za pořádání předávání NW titulů, platby pro FIFe jsou ve zpoždění, je zpožděné 

přijímání nových členů a vystavování faktur za členství.  D. Soukenková upozornila na možné důsledky, 

pokud by došlo k insolvenčnímu řízení. ÚOK stanovila osobní schůzku na 31. 7., kde probere možná 

řešení situace. Vyjádření k situaci je na webu SCHK, odpovědi na dotazy členů budou zveřejněny tamtéž. 

Připraví A. Justová. 

7) Software PK: 

 J. Pánek byl pověřen jednáním s dodavatelem SW z NL, pracuje na překladu používaných termínů. 

Převod dat do nového programu – M. Urban pošle J. Pánkovi kontakt na p. Tatouška a p. Kubáčka, kteří 

mají se současným SW jistou zkušenost. 

8) VPK – situace k řešení: 

A. Justová přednesla připomínky k fungování VPK, diskuse o schvalování propozic výstav.  

Znění veterinárních podmínek pro propozice, zveřejněné v metodickém listu, je znění doporučené, 

nikoliv povinné – tzn. organizátor výstavy si ho může upravit, pokud zachová všechny informace, povinně 

zveřejňované v propozicích podle Výstavního řádu. Doporučuje se, aby podmínky v ČJ a AJ verzi byly 

stejné. U výstav, kde je sleva na více vystavených koček, doporučuje Z. Maršíčková formulaci slevy pro 

„kočky stejného majitele“ nikoliv „stejného vystavovatele“. Nedodržení tohoto znění ve výsledku působí 

obtíže při přiznávání titulů, potažmo i PP. 

9) Doručená pošta: 

 Z. Maršíčková informuje o emailu od kontrolní komise, který byl doručen těsně před zasedáním ÚOK. 

10) Různé: 

J. Pánek připomíná důvěrný charakter informací z jednání. 

D. Soukenková otevírá téma protokolu Kontrolní komise SCHK se stanoviskem ke zrušení výstav 1.SKO. 

Vzhledem k tomu, že protokol byl ÚOK doručen těsně před jednáním, nemohla se jím zabývat. I. Fléglová 

seznámila členy ÚOK s jeho zněním, bude na pořadu příštího jednání. Diskuse k tématu zrušení výstav 

z výstavního kalendáře, M. Urban projedná s D. Kaae vrácení výstav do výstavního kalendáře FIFe. 

Online schůzka k tématu odvolání 1.SKO proti rozhodnutí o zrušení výstav bude 10. 7. od 20.00, pokud 

do té doby bude odvolání 1.SKO doručeno. 

11) Závěr 

Jednání ÚOK ukončil M. Urban ve 20.30 hod. 

Termíny příštích jednání: 

10. 7. od 20 hod online  

31. 7. osobně v Praze.  

 

Zapsala: L. Venclíková 


